
COMMISSIE-REGELING VAN WERKZAAMHEDEN VOLKSGEZONDHEID, WELZIJN 

EN SPORT 

 

Dinsdag 20 april 2021, bij aanvang procedurevergadering 16.30 uur: 

 

 

- het lid Agema (PVV) verzoek om een brief te vragen aan de minister van Medische Zorg 

en Sport over het dringende beroep van de MS vereniging Nederland om stamceltherapie 

voor MS-patiënten in Nederland mogelijk te maken*.  

- Het lid Agema (PVV) verzoek stand van zakenbrief aan de minister voor Medische Zorg 

en Sport over de mondzorg met het oog op een te voeren commissiedebat over de 

mondzorg. In de brief ziet het lid Agema graag onderstaande vragen beantwoord**. 

 

 

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
--------------------------------------------------------------------------- 

*AD 19 april: MS Vereniging: Maak stamceltherapie in Nederland per direct mogelijk voor 

MS-patiënten. Dat dringende beroep doet de MS Vereniging Nederland komende donderdag 

in een gesprek met onder meer het Zorginstituut en het ministerie van VWS. 

**In die brief zien we graag opgenomen hoe de mondzorg op dit moment georganiseerd is. 

Welk deel van de inwoners al dan niet een aanvullende verzekering voor de tandarts heeft 

afgesloten, welk deel van de onverzekerden alsnog regelmatig naar de tandarts gaat en welk 

deel niet, hoe het staat met de kindergebitten en hoe het staat met de kinderen die hoewel 

gratis meeverzekerd toch niet naar de tandarts gaan, hoe het staat met de mondzorg in de 

zorginstellingen, hoe het staat met de opleidingsplaatsen en de openstaande vacatures en 

welk deel van de tandartsen in het buitenland is opgeleid, wat het zou kosten om de mondzorg 

volledig op te nemen in het basispakket en met welk bedrag de maandelijkse premie dan zou 

stijgen, tenslotte gaarne ook inzicht in de bijkomende baten omdat de mondzorg dan bij meer 

mensen niet meer erg slecht wordt en er derhalve mogelijk minder kosten gemaakt worden in 

de tweedelijns mondzorg.  
 

 

 

 
 

Met vriendelijke groet, 

Esmeijer, M.E. 

plaatsvervangend griffier 
GC Sociaal en Financieel 
Tweede Kamer der Staten-Generaal 


